

Referat halvvejsmøde d. 21/9-2023

Klubber tilstede: AGR, BOGØ, DAR, HFR, HRB, SVR (online), TFR, ÅSNR

1. Orientering fra formanden:

Vi er til stede på Dalumgaard, da det ikke har været muligt at booke lokale inde i Odense, som vi plejer. Derfor kan vi heller ikke afspille video fra Anti-bulli, men projektet bliver sendt rundt til klubberne via mail.

Der er kommet nyt stævneudvalg i distriktet, hvilket har betydet lidt startvanskeligheder, men det går bedre nu.

Mesterskaber er blevet afholdt, men det har været svært at finde klubber. Vi mangler fortsat Hold hest, hvor HRB er sprunget fra.

Hestevelfærd fylder meget i hovedbestyrelsen, hvor der er nedsat et udvalg til at tage sig af det. Der har været flere sager fra bl.a. stævnepladserne nu end tidligere, hvilket understreger vigtigheden af TD'er. Derfor ville vi gerne have TD'er til D-stævner også, men pga. antallet af TD'ere er dette ikke muligt.

Klubberne opfordres til at have et par medlemmer der sætter sig ind i reglementet, og som kan fungere som "TD'er" til deres egne stævner.

2. Orientering fra kassereren:

En smule højere indtægter fra klubber, da vi har et ekstra medlem ifht. sidste år.

Vi har indtil videre ikke haft så mange TD udgifter, som tidligere.

Vi har ikke fået så meget ind fra tidstagning, da det har været i stykker og der ikke har været mange stævner. Her er der også en ekstra udgift, da det er blevet repareret.

Regnskabsprogrammet er blevet billigere.

Bruttoresultat på 29.000kr

Der står 43.500kr i banken pt, hvilket betyder at vi efterhånden har lidt penge på kontoen til evt. tiltag.

3. Orientering fra sportsudvalg:

Den største udfordring pt. er distriktsmesterskaber. Mesterskaberne blev uddelt sidste år, men klubberne aflyser i et væk. Ebberup tog indiv. Pony, og gjorde det udmærket på trods af forudsætningerne.

Bestyrelsen har brugt rigtig meget tid på at få klubber til at afholde mesterskaber. Så hvad skal vi gøre?:

- Overveje om man kan holde f.eks. begge individuelle mesterskaber samme dag.
- Evt. fjerne blomster ved ponyrytterne, da det er en stor omkostning.

(Svendborg overvejer holdmesterskabet i år.)

4. Emner til debat:

TD max tid bliver nedsat til 8 timer. Hvordan håndterer vi det? Vi har kun to TD'ere på fyn, så det vil kræve TD'ere udefra, hvilket vil blive dyrt for distriktet.

Man kan evt. lægge afregning til TD'ere ind til administrationen.

Der er store omkostninger og meget tid i at uddanne sig til TD.

Der er for meget besvær med forældre til ponystævner, så hvis TD-tiden nedsættes, så vil ponyklasserne blive nedprioriteret fra nogle klubber.

Der er mangel på officials. Rideforbundets liste giver ikke et retvisende billede af, hvordan det egentlig ser ud med antallet af officials i distrikterne.

Hjemmesiden trænger til en opdatering. Den er desuden svær at finde.

Klubberne bedes opdatere deres mailadresser på go.

Der ønskes et kursus i reglementet, evt. en guide (Måske generelt ang. stævneafvikling)

Til rideforbundet:

Overvej om de skal stå for afregning af TD'ere

Overvej at ændre uddannelsen til TD'ere - det tager for lang tid.

Få opdateret lister over officials på Go - den er ikke retvisende på nuværende tidspunkt.

Ønskes et kursus i stævneafvikling